
PROTOKOI, NR XXVII / 04

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu i5 listopada 2004 roku

w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
PrzewodniczEcaRady Miejskiej Elzbieta WiSniewska o godzinie l3()5 otwarla obrady

XXVI sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. Obrady razpoczeto przy obecnoSci na sali obrad

19 radnych na stan 21 radnych, co stanowi 90,48 Yo og6lu Rady. Przewodniczqca stwierdzila

quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqca Rady powitala przybylych na sesjg: Burmistrza Leszka Kapcip, Wice

burmistrzów Janusza Woániaka i Stanislawa Nowaka, radnych, naczelników wydzialów

Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, oraz wszystkich

przybylych na obrady.
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturp radnego Alfreda Bialego na sekretarza

obrad.
Radny Bialy wyrazil zgodg.
Sekretarzem obrad jednogloénie wybrano radnego Alfreda Bialego.

4d.2.
Przewodniczqca Rady poinformowala,2e na sesji w dniu 28 paídziernika 2004 roku

obecni byli wszyscy radni.

4 d . 3 .
Burmistrz Leszek Kapcia wnioskuje o wycofanie z porz4dku obrad punktu 12 ze

wzglgdu na to, iz projekt uchwaly nie jest dopracowany.

Rada Miejska przyst4pila do glosowania wniosku o wycofanie z porz4dku obrad

punktu 12.

z a  -  1 5
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 4

Wniosek zostal przyj gty.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjpla porz4dek obrad z poprawk4 i odpowiednim
przesunigciem numeracj i kolejnych punktów, nastgpujqc4 iloéci4 glosów:

Z a - 1 3
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 6

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
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usprawiedliwienie nieobecnosci radnych na sesji w dniu 28 pa^dziern1ka2004 t.

Przyjgcie porzqdku obrad.
Przyj gcie protokolu z poprzedniej sesji.
Zapytania i interpelacje radnYch.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.

Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady podjptych na poprzedniej sesji.

Uchwala * ,pru*i" zmianw budzecie Miasta i Gminy Jpdrzejów na 2004 rok'

Uchwala w sprawie zaci4gnigci a po2yczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska ibospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie inwestycji pn.

,,Budowa kanalizacji sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w Jpdrzejowie"'

Úchwala * ,p.u*i" zmiany uchwaly nr XXIII/234104 z dnia 26 sierpnia 2004r'

o wspoldzialaniu z gminami Sgdziszów, wodzislaw i Slupia Jgdrzejowska w sprawie

reali)acji wspólnych inwestycji komunalnych wspólfinansowanych z Funduszu

,,Spójnoéci".
I 1. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci na rzecz Gminy

Jqdrzejów.
12. uchwala w sprawie przyjgcia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Jpdrzejów.

13. Odpowiedzi na interPelacje.
14. Sprawy roZne.
15. Zamknigcie obrad.

Na salg obrad przybyli pozostali radni; obrady kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 21

radnych.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji

Protokol zpoprzedniej sesji zostal przyjqty.

A d . 5 .
l. Radna Janina Szreniawa zapyfala Burmistrza WoZniaka, jaki byl cel wyjazdu 3

listopada na inwestycje gminne i powiatowe, skoro pracownik Urzqdu nie tlumaczyl,

którá droga byla zrobiona, a radni nie wiedzieli gdzie jadq. Poza tym nie wszyscy

wiedzieli o wyieídzie.
Z. Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego radni nie byli zawiadomieni o spotkaniu, jakie

odbyto sig 3 listop ada ze Starost4w sprawie dróg gminnych i powiatowych'

3. Radna Janina Szreniawa zapylala Burmistrza Wolniaka, dlaczego, mimo 2e

powiedzial na, Komisji Budzetu, 2e kierownik Jezewski nie uzgodnil otwarcia

targowicy w Swipto niepodlegloSci, i obiecal, ze targowica nie bpdzie czynna -

targowica byla czYnna.

Radna Janina Szreniawa powiedzial a, 2e dziwt sig burmistrzowi" iZ tak sig zmienil, bo

gdy nie byl radnym .*ru"u+ uwagQ radnym, ze jest balagan w mieície. ,.Co Pan zrobil
-pt)"t 

dwá lata? Ña Komisji Budzetu powiedzial Pan,2erzqdzi ten, kto ma wiqkszoSé.

iak. ale jak ta wigkszoió rzqdzi? To nie jest koalicja. Na drugiej sesji powiem co to jest".

Radna Szreniawa zwrócila siq do wiceprzewodnicz4cych Rady, aby za1}li sig, skoro

Pani Przewodniczqca sobie nie radzi...Pani Przewodniczqca powinna wiedzieó, 2e nas teL



wybralo spoleczenstwo i my nie potrzebujemy waszej wladzy. tylko chcemy pracowaó dla

dobra tego miasta i gminy".

4. Radna lanina Szreniawa wnioskuje o zlikwidowanie nierównoSci chodnika przy

skrzyzowaniu ul. Murawiec obok ,,Lidera". Tamtpdy chodz4 dzieci do szkoly

t zdarzajqsip wypadki.
5. Radna Janina Szreniawa -w imieniu mieszkaúców ul. Jasionka- prosi o uzupelnienie

wlazów studzienek éciekowych.
6. Radna Janina Szreniawa wnioskuje o uzupelnienie oznakowania ulic na terenie miasta.

7. Radna Janina Szreniawa -w imieniu mieszkañców ul. Jasionka- prosi o posadzenie

mlodych drzew w miejsce wycigtych topoli - zgodnie z wczesniejszymi obietnicami.

8. Radny Stanislaw Baraúski -w imieniu mieszkaúców Sudolu, którzy od 4 lat sig o to

upominajq- prosi o uregulowanie rzeki Brzeínicy od Klasztory do szkoly

w Prz4slawiu. Dokumentacja zastala zlecona" na czyjeó polecenie zostala zawieszona

i do obecnei chwili nie zrobiono nic. Wieé zrobila na odcinku I km od Wilanowa

przez SudóI, ale tam, gdzie zostalo zasypane i ogrodzone mieszkancy nie maj4 wstppu.

Burmistrz skierowal nas do melioracji, ale tam powiedziano, ze wnioskodawc4
powinien byóUrzqd.

Radny Stanisiaw Baraúski popiera Radn4 Janing Szreniawa, 2e Przewodnicz4ca dzielt

Rade. ,,Jeaeli koalicja pok4tnie wzywa Starostq i uzgadnia pewne sprawy - od czego jest

reszta radnych? Was jest wigkszoSó i przeglosujecie - glosujcie, ale dyskutujmy wszyscy

fazem"

9. Radny Stanislaw Baraiski zap5nal - skoro koalicja tak dobrze rzqdzi - na jakiej

podstawie dopuszczono do 906 000 niedoboru w ZBM. Na ostatniej Komisji

Rewizyjnej bylo powiedziane'. ,,Zbierzemy sip w 4 czy 5 osób i podejmiemy decyzjg".

Czy od odejmowaniadecyzji w sprawie 906 000 zliest 5 czy 6 radnych?

Radny Baraúski zwrócil sig do Pani Przewodnicz4cej: ,,Byla Pani przewodniczqcq

Komisji Rewizyjnej w poprzedniej kadencji. lu2 wtedy powstal dlug w ZBM. Nic Pani nie

zrobila. Doprowadzlla Pani na plywalni i oczyszczalni écieków, ze sprawy znalazly s\p

ws4dzie; jako przewodniczqca Komisji Rewizyjnej nic Pani nie zrobila. Obecnie równiez

widzi Pani co sig dzieje i nic Pani nie robi. Osobiécie zglaszam, ze jest naduzycie, jest

przekroczony budzet. Pani zglosi to do prokuratury. Jesli Pani nie zglosi, to ja osobiScie

zgloszg w ci4gu dwóch dni na Pani4 2e wiedz4c o tym nie zglosila Pani. Komisja Rewizyjna

nie mo2e tego rozpatrzyó, bo kierownik mówi. ze burmistrz mu kazal i zrobil. burmistrz

mówi, ze nie kazal. Co w tej chwili mo2e zrob\ó Komisja Rewizyjna? Nastqpn4 sprawq sQ

powi4zania rodzinne. PrzewodniczEcy i wiceprzewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej byli

rv poprzednim Zarzqdzie i nie powinni w ogóle byó w Komisji Rewizyjnej, bo udzielali

absolutorium sami sobie. Czy jest to w porz4dku? Pani Przewodniczqca. Czy Barailski choó

razbyl u Pani i poprosil o coi dla siebie? Dlaczego Pani mówi , 2e >Baranski duzo chce to go

nie zawiadamiaó<. Do tej pory siedzialem cicho, przez2Iata,liczylem ze coS sig wylagodzi.

10. Radny Stanislaw Baraúski uwa2a, 2e Pani Przewodniczqca schowala siQ za

parawanem koalicji, a caloéci4 stworzyla parawan dla Burmistrza. ..Zle rz4dzicie, jest

ogólny balagan w Urzqdzie, który nie stara sig zeby sprawQ zalatwió, ale odwlec na
jakii czas nieskoiczon4.



11. Radny Józef Kqdra -w imieniu strazaków OSP w Jgdrzejowie- prosi o plyki

chodnikowe zdemontowane z ul. 11 Listopada. z których strazacy mogliby sami

tto2yó chodnik obok budynku strazy przy ul. Strazackiej.
12. Radny ¡ózef Kgdra -w imieniu mieszkaúców bloku, w którym mieszka- prosi

o uporz4dkowanie parkingu przed blokiem. Kierowcy stawiaj4 samochody

pofrzecznie lub ukoínie, zastawiajQ wejscie do bloku i bywaj4 zlosliwi.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej powiedziala, 2e interpelacje powinny byó kierowane do

burmistrza, a nie do przewo dniczqcej. JeSli juz, to nie chcialaby zabieraé glosu w imieniu

radnych i poprosita o wypowiedzi przewodniczqcych klubów'.
Radny Adam Wój¿ik w imieniu Klubu SLD poinformowal, ze spotkanie na wniosek

prrewodniczqcego kluby radnych PSL odbylo sip w tym samym dniu co objazd dróg. Bylo to

spotkanie radnych klubu PSL i klubu SLD oraz radnego Samoobrony i radnego

itezrzeszonego na temat zagrohei realizacji budzetu na rok biezqcy w zakresie dróg i nie

tylko. Spotkanie bylo ze starost4 i jego sluzbami. Omówione zostaly wszystkie problemy,

które nurtowaly radnych koalicji i uzyskane zoslaly od starosty wszelkie wyja3nienia. Jeili

chodzi o podstawg takiego spotkania, to kazdy klub moze odbyó takie spotkanie i w tym

zakresie Pani Przewodniczapa ma obowi4zek udzielió pomocy poptzez swoje slu2by w ten

sposób, ze Biuro Rady zawiadamia zainteresowanych radnych o terminie i miejscu spotkania.

JLst to zapisane zarówno w-ustawie o samorz4dzie gminnym jak i w statucie. Co do przebiegu

objazdu - powinien sig ustosunkowaó Pan Wice Burmistrz.
" przewódnicz4cy Klubu Radnych PSL Pawel Smor4g powiedzial. 2e w miesiqcu lipcu

radni Klubu PSL poprosili o spotkanie ze starostq i dyrektorem Gradem, dotyczqce inwestycji

drogowych na teienie gminy; spotkanie odbylo sig w lipcu na terenie starostwa. -Po trzech

miesiacach poprosilem Pani4 Przewodniczqcqo spotkanie w trybie pilnym, poniewaz cz93Ó

inwestycji uzgodnionych na lipcowym spotkaniu nie byla realizowana. Za poSrednictwem

Biura naOy lánl Przewodnicz4ca poinformowala nas, 2e spotkanie odbqdzie sig w tym dniu.

Z naszej strony byla proSba o spotkanie; termin spotkania byl po stronie Pani

Przewodniczqcej Technicznie bylo to tak zgrane, ze do poludnia mial byó objazd inwestycji

drogowych a po potudniu spotkanie. Jako radny Kluby PSL ucieszylem siE, ze to spotkanie

,ortulo zorganizowane. Pan Starosta i dyrektor Grad wyjaSnili nam dlaczego niektóre

inwestycje nie zostaly wykonane.
Priewodnicr4ca i.ady Miejskiej dodala, 2e zgodnie z art.23 pkt 2 ustawy o samorzqdzie

gminnym oraz { 60 pk1. 3 Statutu Gminy Jpdrzejów obowi4zkiem przewodniczEcego jest

uczestniczenie w spotkaniu klubu, a celem dzialania klubu jest wspolpraca radnych przy

wykonywaniu obowi4zków radnego. Klub jest równiez platformq do wymiany doSwiadcze'it

i poglaáów w sprawach nalez4cych do kompetencji rady. W drugiej sprawie skierowanej

pit"t radnego 
-Baraúskiego 

Przewodnicz4ca powiedziala, ze nie chcialaby sig mieszaó

wplotki, to nie sq jej slowai uwaaa, ze sesja nie jest tym forum, na którym siQ tego typu

sprawy omawia.- 
Radny Andrzej Hatny uwaaa, ze poniewa2 nibylo to spotkanie towarzyskie, radni" którzy

nie byli óbecni chcieliby zapoznaó sig z przebiegiem tego spotkania. W zwiqzku ztym radnY

wnioskuje o odczytanie protokolu z tego spotkania.
Przewodnicz4cy Klubu Radnych Blok Samorz4dowy Radny Alfred Bialy powiedzial, ze

po wysluchaniu wyjaénieú Pana Wójcika i Pana Smor4ga - byé mole jest takie prawo, ze

kluby mogq odbywaó takie spotkania. Jest jednak niepisane prawo, które sip nazywa kultura

polityczna-, a które polega na tym, 2e w sprawach waznych dla mieszkaóców powinni

,.r.rtni.tyó wszyscy radni. Nie ma koalicji i opozycji tam gdzie chodzi o dobro spoleczne.

IJwu2am, ie temat omawiany ze starost4 jest tematem wa2nym i nic wielkiego by siQ nie stalo



gdyby garstka radnych opozycji wzipla w nim udzial. Radny Bialy wyrazll ubolewanie. 2e nie

áoznu Uylo sig spotkaó i wymienió pogl4dów. - Zdajemy sobie sprawg, 2e koalicja jest po to,

aby przegtoro*ulu rzeczy" które uzna za wlasciwe - na tym polega demokracja,2e rzqdzi

*igtiro5Z, jednak kultura polityczna polega na tym, 2e trzeba wysluchaó wszystkich.
przewodnici4cy rady to czlowiek stoj4cy ponad podzialami, mimo, 2e naleLy do klubu,

w sytuacjach wa2nych dla gminy musi stan4ó ponad wszystkim i musi zarówno do jednych

jak i do drugich uitosunkowaó sip jednakowo. Tego tutaj nie widzp. Proszp na przyszloSó,

uUyS*y w wáznychdla gminy sprawach mogli sip wspólni e naradzic, bo kazdy glos moze byó

wa2ny.
pizewodniczqca Rady Miejskiej poinformowala, 2e wyrazrla gotowoéó wspólpracv ze

wszystkimi klubami, na pocz4tku kadencji byla na dwóch spotkaniach klubów

,,opózycyjnych". Mimo, 2e powiedziala przewodnicz4cej klubu, 2e zawsze bpdzie miala czas

na-uczestniczenie w spotkaniach klubów nigdy nie zostala poproszona. Przewodniczqca Rady

wyrazila nadziejg, i" dzigki dzisiejszej rozmowie przewodnicz4cy klubów dojdq do

porozumienia i wspólpraca bpdzie z korzyÉci4 dla dzialah Rady-

Przewo dniczqcaKlubu Radnych Wspólnota Jpdrzejowska - Ewa Ptasznik powiedziala,2e

godne pozalowania jest to co ma miejsce w Radzie. -spotykacie sig Paústwo ukradkiem poza

iadnymi opozycyjnymi. Pani Przewodniczqca nie widzi w tym zadnego problemu. Jest

prawd4 Ze na pociqtku kadencji wychodzila Pani z propozycj4 bywania na spotkaniach

Wspólnoty Jgdriejowskiej. Byla Pani raz czy dwa i widocznie Wspólnota nie widzi narazie

takich potrzeb. Natomiast zapomina Pani o swoim podstawowym obowi4zku

przewodnicz4cego rady'. jeleli organizuje coS ponad podzialami i oglasza siebie jako
'dzialacza 

ponuJ podzialami to powinien sig z radnymi opozycji liczyó. Co by szkodzilo,

gdyby rzeózywilcie stanpla Pani ponad podziatami i zaproslla osmiu radnych dodatkowo. Ale

tu nie o to chodzi. Tu arogan cja wladzy w tej gminie przechodzi wszelkie oczekiwania. To nie

jest moje zdanie. To jést zdanie, które uslyszalam w sobotp bedac na zakupach, od

mieszkanców, którzy mówi4 2e wszqdzie s4 jakieé zmiany, wszqdzie wladza siq potrafi

ocknqó, tylko nie w Jpdrzejowie. Moze weámy sobie te slowa do serca nie tylko my. jako

opozycja, ale równieLPanijako przewodnicz4ca, która glosi to szczy'tne haslo bycia ponad

pódziatami - a widaó, ze Pani po prostu dzieli, dzieli Pani od pierwszego dnia.
przewodnicz4ca Rady powiedziala, 2e jest jakiei nieporozumienie. -Nie bylam

inicjatorem spotkania, o którym mowa. Proszq do mnie tych pretensji nie kierowaó.

Radny Aiam Wójcik odnoénie wniosku radnego Andrzeja Hatnego powiedzial, ze jesli

bgdzie umowa" ze protokoly ze spotkaú klubów bpdq wzajemnie wymieniane -jest za tym,

aby byly odczltywane na sesji. -MieliSmy wspólnie z PSL spotkania klubów. Omówilismy

pewne zagadnieni a z udzialem Pana Starosty i dzié na ten temat juz dyskutujemy.

Radna Maria Baranska zapyfala. dlaczego w spotkaniu bral udztatr jeden radny nie

zrzeszony, a drugi nie.
Radny Adam Wójcik wyjaÉnil, ze dlatego iZ nie uczestniczy w koalicji.

Radna Ewa Ptasinik powiedziala. -jeaeli organizowane jest spotkanie koalicyjne przed

sesj4 nie mamy nic przeciwko temu. Je2eli natomiast odbywa sig spotkanie z urzqdnikiem

paústwowym jakim jest Pan Starosta ijego urzgdnikiem jakim jest Pan Grad, dotycz4ce spraw

miasta i gminy, to jest to obszar dziaLania calej rady. Ja nie mam pretensji do Pana Radnego

Wójcikaizy Pana iadnego Smor4ga, tylko mam pretensje do Pani Przewodniczqcei. To Pani

powinna byó ponad podzial.ami i zaproponowaó dol4czenie radnych opozycyjnych, bo bylo to

ipotkanie z uizgdnikiem pañstwowym, nie z urzgdnikiem PSL czy SLD czy innej partii.

Przewodnicz4ca Rady powiedziala, 2e nie jest przewodnicz4c4 klubu i nie moze

decydowaó za przew odnicz4cego klubu.



Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e kaady klub czy zwiqzek klubów, jezeli dojdzie do

wniosku, Le nale|y zrobió spotkanie na dowolnie wybrany temat, który ich interesuje, moZe to

zrobió. Nasze spotkanie dotyczylo realizaqi budzetu i braly w nim udzial kluby koalicyjne

odpowiedzialne za realizacjg budzetu i burmistrz oraz ci, którzy wspólnie z nami czpÉó tych

zaáahrealizuj4 w zakresie dróg. ChcieliSmy od nich uzyskaó informacjq. Inne kluby równiez

mog4 zrobió spotkanie z Panem Starost4 i z Panem Gradem, jezeli dojdq do takiego wniosku.

13. Radna Janina Szreniawa pyla, czy w dniu dzisiejszym bylo spotkanie Euroubojni ikto

uczestniczyl w tym sPotkaniu.

Radna Ewa Ptasznik zaproponowala, aby radny Wójcik zadal sobie pytanie, czy

inwestycje o których mówi realizuje zapieniqdze klubu czy za pieni4dze miasta igminy.

naány Adam Wojcik przypomni al, ze projekt budzetu przedstawil burmistrz. Cala Rada

procedowala na komisjach, omawiala wszystkie zapisy tego budzetu. Przyszla sesja' lfzeba

6ylo budzet uchwalió i ¡utl*i glosami zostal budzet uchwalony? Glosami koalicji. Koalicja

przyjglato do realizacji. Koalicja wobec Srodków masowego przekazu i wobec spoleczeistwa
j.ri"óapo*iedzialna 

-i 
nikt tej odpowiedzialnoéci z niej nie zdejmie. Opozycja kuíde

postgpowanie -czy to w fazie projektowania budzetu. czy w fazie wykonania - ma prawo

krzyózec, krytykowaó itd. i to robi i chwala jej za to; na tym demokracja polega,2ekaldy ma

r*ó¡" miejste i kuzdy ma prawo glosu i kazdy publicznie wyraza swoj4 opinig na kaídy,

nu*.t najdrobniej szy szczegol. Takich szczególowych py'tan na dzisiejszej sesji padlo

przynajmniej dziesigó. Za chwilg ta niedobra wtadza musi siQ z tego wytfumaczyc.

W áemokraó¡i .ttod"l o to, aby byla otwarta dyskusja ale nie rozlewajmy odpowiedzialnoéci.

ZabudZet i jégo realizacjg ktoé ponosi odpowiedzialnoió przed pras4 i przed spoleczeistwem.

W demokracli ao tego sig wszystko sprowadza a nie do tego, ze wszyscy o wszystkim maj4

decydowaó i-wszyscy za wszystko bgd4 odpowiadaó. Nie ma takiego przelo2enia. Politircznq

odpowiedzialnoéó ponoszq ci, co powinni.

A d . 6 .
Radna Janina Szreniawa poprosila o wyjaSnienie punktu 22 i punktu 31 sprawozdania.

Przewodnicz4ca Rady poprosila o wyjaénienie punktu l9 sprawozdania

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial. 2e chcia\by, aby szczególy byly omawiane na

komisjach, poniewaz jest czas i wszyscy urzpdnicy do dyspozycji z odpowiednimi

dokumentami, a na poiiedreniach komisji uwag nie bylo. Odnoénie punktu 22 - taki byl

interes gminy aby udostgpnió nieodplatnie pasa gruntu. Chodzi o dojazd do amfiteatru.

Odno3nie punktu 31. komisja zav¡sze w wipkszoici sklada sip z pracowników urzqdu:

zastQpca burmistrza i pracownik odpowiedzialny za merltorykq tego zagadnienia W tej

ct1*iii nie podam dokladnie skladu komisji, ale na pewno b9d4 to pracownicy odpowiedzialni

za utrzymanie dróg, odiniezanie i bezpieczeñstwo. Punh 19 to realizacja uchwaly Rady

Miejskiej. Otwarcie ofert mialo byó 12 listopada, który byl dniem wolnym w naszym

urzgdzie.
Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzia\" Ze poniewaz 12 listopada byl dniem

wolnym od pracy oferent zostal zawiadomiony o przesuniqciu terminu otwarcia ofert. Termin

przezunigto na dzieú dzisiejszy na godzing 8:00. Wplyngla I oferta, która zawierala ceng

powyzej ceny wywolawczej -2010 zl. plus VAT. Zostaty spelnione wymogi formalne

zamieszczone w ogloszeniu, oferta zostala przyigfa.
Wice Przewodnicz4cy Rady Teofil Sgk -odnoÉnie punktu2T- zapylal jak przedstawia

sig sytuacja w sprawie rozstrzygnigcia przetargu. Umowa nie jest jeszcze podpisana, czy fo

bedzie rozpoczpte i realizowane?



Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof Wójcik powiedzial ze wpiynplo

1 odwolanie. Zgodnie z procedur4 odwolanie zostalo rozstrzygnigte a odwotuj4cy

powiadomiony. Wykonawca ma 7 dni na zlailenie protestu do Urzqdu Zamówiei

iublicznych. Ten termin mija w dniu dzisiejszym. Jeéli do godziny 15:00 nie wplynie

odwolanie, w dniu jutrzejszym zapraszam wykonawcp do podpisania umowy. Wykonawca

zobowtqzal sip w tym zakresie do koica tego roku wykonaÓ. Sprawa nie jest zale2na od

Burmistrza czy pracowników Urzgdu; musimy wykonywaó prawo zamówieú publicznych.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady podjetych

na poprzedniej sesji

4 d . 8 .
Skarbnik Gminy Bozena Ciepluch w imieniu Burmistrza zglosila autopoprawki, po

pr zeanalizowaniu wniosków komi sj i :
w $ 3 zmni{sza sig w dziale 600 rozdzial60014 $ 4270 kwota 20 000;

- zwigksza sig dzial 8Ol rozdzial80101 5 4270 kwota 20 000'

Autopoprawka proponowana jest z nastgpuj4cego powodu: w budzecie byty zaplanowane

Érodki na remont chodnika w miejscowoÉci Skroniów, poniewaz nie bqdzie on wykonany

proponuje sig, aby za kwotg 20 000 wykonaó remont boiska szkolnego w Skroniowie.

Burmistrz Leszek Kapcia dodai, 2e chodzi o ogrodzenie boiska szkolnego.

Uwag nie zgloszono.
naaa Vie¡sta w Jgdrzejowie jednogloSnie lprzy obecnoSci na sali obrad 20 radnycU

powzipla uchwalg Nr XXVlV244l04 w sprawie zmian w budzecie Miasta i Gminy Jpdrzejów

na 2004 rok.
fuchwala Nr XXVII/244104 w zalqczeniu do protokotu/.

A d . 9 .
Burmistrz Leszek Kapcia -w zwiqzku z nieuwzglpdnieniem mozliwo3ci

dofinansowania caloéci zadania i poinformowania, ze mog4 udzielió po|yczki w wysokoÉci

84 160,00 zl.- zglosl| autopoprawke w $ I skreÉlió kwotp 96 269,00 a wpisaó 84 160,00. Jest

koniecznoéó zaci4gnipcia kredyu w takiej wysokoici. Zgodnie z dyspozycjami WFOSiGW

jest mozliwoSó umorzenia czgici tej pozyczki.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloinie lprzy obecnoéci na sali obrad 21 radnychl

powzipia uchwaig Nr XXVIIl245l}4 w sprawie zaci4gnipcia po2yczki zWojewódzkiego^Fundustu 
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na dofinansowanie

inwestycji pn. ,,Buáowa kanalizacji sanitarnej w ulicach Mieszka I i Dojazd w Jpdrzejowie".

fuchwala Nr XXVIV2451O4 w za\qczeniu do protokoful.

Ad. 10.
Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial, 2e w poprzedniej uchwale byl zapis.

iz uchwala podlega ogloszeniu w Dzienniku Urzpdowym Województwa Swigtokrzyskiego,

ale nie ma tikiego obowi4zku. Jest to wiEc poprawka kosmetyczna. aczkolwiek niezbqdna.

Uwag nie zgloszono.
Radi Miejska w Jgdrzejowie jednogloinie powzigla uchwalg Nr XXVII1246104

wsprawie zmiany uchwaly nr XXIII/234104 zdn\a 26 sierpnia 2004r. owspóldzialaniu

r gminami Sgdziizów, Wodzislaw i Sfupia Jgdrzejowska w sprawie realizacji wspólnych

inwestycji komunalnych wspóIfi nansowanych z Funduszu,,SpójnoSci".



/Uchwaia Nr XXVU246|04 w zalqczeniu do protokofu/.

Ad.  11.
Burmistrz Leszek Kapcia poinfbrmowal, 2e wielokrotnie podejmowal próby rozmów

iwyst4pienia do starostwa w sprawie nieodplatnego przejpcia budynku po przychodni

kolljowej, jednak nie ma takiej woli po stronie starostwa powiatowego w Skarzysku.

W zwiqztu z tym, Le trzy kolejne przetargi nie doszly do skutku burmistrz chcialby podjaó

próbp przejgcia budynku na rzecz gminy. Jest tam mozliwoéó urz4dzenia 8 - 9 mieszkah i za

p.opono*ane pieni4d ze oplaci sig gminie przej4ó ten budynek. Bgdzie jeszcze rozprawa

dotycz4ca zwrotu na rzecz gminy kosztów dozorowania tego obiektu; trudno powiedzieó jak

siE 
- 
rozstrzygnie i jak dtugo bEdzie trwala. Z rozmów telefonicznych wynika, ze jest

mázliwosó negocjacji w sprawie nabycia w zwi4zku z czym Burmistrz poprosil o podjqcie tej

uchwaly, poniewaz umozliwi ona podjgcie odpowiednich czynnosci.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie lprzy obecnoéci na sali obrad 20 radnycU

powzigla uchwalg Nr XXVIIl247l04 w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomoSci

na rzecz Gminy J gdrzejów.
fuchwala Nr XXV[/247104 w zal1czeniu do protokotu/.

przewodni czqcaRady Miejskiej o godzinie 1425 oglosila przerwp trwajqca do godziny 1500.

Ad. 12.
przewodniczqca Rady Miejskiej powitaia przybylych na sesjp ekspertów

Swiptokrzyskiego Centrum Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej Pana Dariusza Dabka

or az P ani4M algorzat g Mi szczyk.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze jest to obszerny dokument niezbqdny do

korzystania ze irodków unijnych. Wipkszosó samorz4dów wszystkich szczebli przystppuje do

opracowania tego tyPu dokumentu.
Pan Dariusz Dabek powiedzial , 2e plan zostal opracowany na lata 2004 - 2013 dlatego, ze jest

to plan potrzebny do wykorzystania Srodków unijnych i te dwie daty lEczq sig z budzetem

Unli Europejskiej Projekt musi sig wpisywaó w strategie rozwoju lokalnego i musi byó

udowodnióne, ze gming na to staó. Wyniki ftnansowe wskazujq maksymalny poziom, jaki

gmina moze udáwign4" Srodki mieszczqsig w ramach ZPORR; chodzi glównie o inwestycje

lodno-kanalizacyjne. Ten dokument nie moze odbiegaó od tego, co do tej pory udalo sig

zrobió. Bazuje na analizie biez4cej sy.tuacji i odwoluje sig do strategii rozwoju gminy

i powiatu. Jest takze zb\e2ny z planem dla Powiatu Jpdrzejowskiego. Nastppnie Pan Dabek

szczególowo omówil projekt planu rozwoju lokalnego miasta i gminy Jqdrzejów.

Przewodnicz4ca Rady powiedziala.2e plan skierowany jest na intensyfikacjp dziala'ir

inwestycyjnych gminy.
Radca Prawny Pani Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e gdy byla przygotowpvana

uchwala * nie wid,ziala planu. Teraz sklania siq do pogl4du" 2e nie nale2y publikowaó go

w Dzienniku Urzgdowym, poniewa2 nie zawiera norm zobowi4zuj4cych do okreSlonego

zachowania sip. Poza tym jezeli zostanie opublikowany to wejdzie w 2ycie po 14 dniach od

daty publikacji - na pewno nie w tym roku. Gmina zwi4;2e sobie rpce.

Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawkp. I 3 otrzymuje brzmienie: ,.$3.

Uchrvala wchodzi w zycie z dniem powzigcia."
Radny Stanislaw Baraúski nie zgadza sig z iloéci4 dróg ujgtych w planie; uwaL\ 2e

wiele dróg jest pominiptych, zwlaszcza dróg wiejskich. Radny pyta na jakiej podstawie

zostala ujgta taka iloió dróg.



Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e ten dokument zostal opracowany na bazie

istniej4cej wiedzy i oparty o aktualn4 wiedzg prawn4. Plan jest dokumentem otwartym, który

mozia- weryfikowaó i poprawiaó. Uchwalenie planu to otwarcie ksiggi, która nie jest

zakoitczona. Poza tym mamy okreSlony stan zadlu2enia gminy, a w dziedzinie ñnansów

publ icznych s4 ograni czenia.' 
Radny Andrzej Hatny powiedzial , 2e Pan Barafiski chciai zapytaó czy wiemy jakie

mamy drogi gminne i ile. Z odpowiedzi burmistrza to nie wynika.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaÉnil, 2e niejesteSmy pionierami w sprawie wniosków.

Aby coé robió korzystajqó ze Srodków unijnych trzeba mieó prawo dysponowania

odpowiednim terenem. Sprawy maj4tkowe gminy s4 caly czas porz4dkowane-

Radny Pawel Smór4g powiedzial, ze bylo z\o2one du2o wniosków o inwestycje, które

w planie nie s4 ujpte i zapytal. czy nie bgdzie za póáno, jeSli uchwala zostanie uzupelniona

w przyszlym roku.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze jutro uplywa termin skladania wniosków, do

których potrzebny jest ten pian. Nie wiadomo jakq decyzjg podejmie Zarzqd Województwa.

Te fundusze siq nie koicia, Je2eli bgd4 ogloszone kolejne nabory i gmina bqdzie miala

mozliwoéci finansowe mozemy wnieSó zmiany do Planu Rozwoju Lokalnego i skladaó

wnioski. Byó moze zycie podyktuje potrzeby.
pan Dariusz Dabek powiedzial, ze do wniosku trzeba mieó dokumentacjq techniczn4

której przygotowanie trwa okolo pol roku; bgdzie wiqc czas na uchwalenie odpowiednich

tmiaÁ * ilanie Konieczne p.o.edury s4 o wiele bardziej skomplikowane i zajmujq wigcej

czasu.
Naczelnik Wydzialu Inwestycji Krzysztof Wójcik powiedzial, 2e zalqcznikiem do

wniosku jest studium wykorzystania. Drogi musz4 spelniaó okreilone kryteria; s4 pytania. ilu

mieszkaúców obsluguje, jaka jest szerokóSó, przepustowoSó, wypadkowoéó. Wniosek musi

byó odpowiednio uruiudniony. Nu zadania wlasne nie dostaniemy érodków unijnych. Plan

jest poirrebny, aby zrealizowaó inwestycje, na które mozemy dostaó érodki unijne. Dzigki

iemu odciqrymy ú.rd"et, co pozwoli na realizacjg inwestycji wlasnych. Decyzja nalezy do

radnych.
Wice przewodniczqcy rady Teofil Spk powiedzial" ze plan jest wieloletni \ zapytal,

komu przeszkadzalo wci4gnigcie do niego wszystkich wniosków. Nie s4 wyszczególnione

drogipowiatowe.
Radny Adam Wójcik powiedzial, 2e od str. 85 do 94 jest zestawienie wniosków.

Niektórzy otawiajq sip, ze jeÉli wniosek nie zostal ujgty w zestawieniu, nie bpdzie

realizowány. Pan jest otwarty, pazatym niektóre wnioski mog4 byó ujqte w budzecie na 2005

rok. Radny prosi o wyjaénienie, jaka jest procedura zmiany planu.
pan Dabek powiedzial, ze wnioski to to, co sig urodzilo w tej chwili. Nie jest to pelna

lista, inwestycje nie s4 okreÓlone kwotowo. Zm\ana polega na przygotowaniu uchwaly

o zmianie i zalqczntka podaj4cego nowq treéó. Bgdzie wigc zmieniony rozdzial IV, czgSó VII

i tabelki finansowe. Zmiany polegaj4 na zapfoponowaniu nowego rczwiqzania.

Przewodnicz4ca Rady powiedziala, ze w pkt IX jest zapis dotycz4cy systemu

monitorowania a w nim puste miejsce, które Rada musi uzupelnió. Przewodnicz4ca Rady

zap¡4alaradcg prawnego, 
-czy 

w tej chwili trzeba uchwalió, która to bqdzie komisja i sklad tej

komisji, czy to ma byÓ oddzielna uchwala.
Radca Prawny Danuta Kiwiorska uwaza, 2e nie moze byó organem wykonawczym

komisja Rady, tylko Burmistrz.

Przewodnicz4ca Rady o godzinie 1605 oglosila przerwg trwaj4c4 do godziny l6'"
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Burmi strz Leszek Kapcia zglosrl nastqpuj4ce autopoprawki :
'. 

na stronie 104 w ph I wykreSlió ,,powiatu" wpisaó ,,gminy",
i na stronie 104 w pkt ,,b" ma byó ,,wlaiciwe komisje Rady Miejskiej",

na.,Rady Miejskiej".

i Gminy. . . " a koúczQcy sip slowami ,,. . .ofaz niezale2ni eksperci",

gruntach miasta, poprawió na,,Euroubojnia w Jgdrzejowie"'

Radny pawel Smor4g w imieniu grupy radnych nie do koúca rozumiej4cych uchwalg

wnioskuje aby na poci4tku 2005 roku podjqcie uchwaly w sprawie zmiany planu

polegaj4cej naÍozszerzeniu planu o nie ujpte inwestycje'

Radca prawny Danuta kiwiorska przypomniala" 2e kalda z komisji ma inicjatywq

uchwalodaw 
"r4 

í np. w styczniu moze iglosiÓ do Burmistrza wniosek o rozszerzenie

planu. Rada nie mo2e sama dla siebie umieszczaó zobowiqzah.

Przewodniczqca Rady proponuje, aby w lutym wnieéó pod obrady sesji informacjp na

temat realizacji tego planu. lgtiszam propozycjg, aby w miesi4cu lutym przygotowaó

informacjg na temat realizacii planu i uzupelnienia planu

Burmistrz Leszek Kapcia- zglosil ieizcze jedn4 autopoprawkp -poniewaL plan byl

robiony na jakimé podklaázie i znajduj4 sig w nim zapisy .,powiat" zamiast ,,gmina"
'/ *szgd"ie tam, gdzie z kontekstu wynika, iZ chodz\ o gminp slowo ,,powiat" zast4pió

slowem ,,grttina".

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg Nr XXVIIl248l04 w sprawie przyjqcia

Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Jqdrzejów, nastppujqcq iloéci4 glosów'

z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo siP - I

AJchwala Nr XXVII/248104 w zalqczeniu do protokotu/'

przewodnicz4ca Rady Miejskiej podzigkowala ekspertom Swigtokrzyskiego Centrum

Fundacji Rozwoju Oe-okracji I-átatnej Panu Dariuszowi Dabkowi oraz Pani Malgorzacie

Miszczyk.

Ad. 13.
Rarjna Janina Szreniav,o zapv-tala BurmisÍrza ll'oiniaka, jaki bvl cel wuiazdu 3 listupada rta invest.r;cie gntnne

i po$iat(n¡e. skoro prac¿wriik L,rzgctu nie tluntacr,-|, kttirá tlroga bvla zrobiono, o ratltti nie v'ietlzieli gdzie.iadtl'

Poza tvm nie v'sz.vsc.v u'iedzieli o vV¡eidzie.

Burmistrz Janusz WoZniak powiedzial, ze jest mu przykro, iz wyjazd nie udal siq

w caloici i tylko w czQéci. W przyizlosci takie obiazdy bqd4 organizowane po zasiggnigciu

opinii radnyth. erzejechali3my: Lasków i Chorzewe, gdzie wyjaénien udzielal Pan Radny

Sulet , nastppnie Cierno Przysów, Prz4slaw, Prz4slaw Maly, gdzie gospodarzem terenu czul

sig pan Radny Król i wyjaÁnial, nie bylo nikogo na terenie Brynicy Suchej i Skroniowa. gdzie

staralem sig przybli zyl temat dróg a na teienie Potoka wyjaénial Pan Radny Zigbinski'

Niestety tylko na tile starczylo czasu i tyle zdqzylií;my objechaó Nastppny objazd

zorganizqemy tak, aby zadowolió wszystkich radnych.
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Radna Jonina Szreniavg zapv,talo Burmi.strzo Woiniaka,, dlaczego, tnimo 2e powiedzial no Kontisii Budzetu, ze

kierov,nik Je2ewski nie uzgt)tinil oht'arcia targorricv w Sv'iqto niept>tlteglosci, i t>biecal, ze targot+'ica nie bqdzie

cT.tjnne lorgowico b.vla czvnna.

Burmistrz Janusz Wolniak poinformowal, ze w dniu 6 listopada skontaktowal siQ

z panem Jezewskim i podjal decyzjg, ze w dniu 11 listopada targowica bpdzie zamkniQta.

Dlaczego zos|a+.a otwarta wyjaSni Kierownik Jezewski.
Kierownik Jezewski powiedzial, ze ulegl naciskowi ze strony handlujqcych. Nie

popelnia blpdów ten, co nic nie robi. -Ja przyznaiq sig, ze popelnilem blqd i nigdy w-ipcej nic

iuki.go sig nie stanie. Przyjechali handluj4cy i zdecydowalem, aby otworzyó targowicA,

poniJ*at 6yli zdolni do wwystkiego, np. zablokowania ulicy. Zadnych awantur nie bylo;

üylem tam do godziny 92ti,- handlujecych bylo niewielu, a jeszcze mniej kupuj4cych.

Kierownik Jezewski prieprosil ru r*ó¡ blqd Burmistrzów i wszystkie osoby które uslyszaly

z jego przyazyny niepotrzebne slowa.

Ratlna Ja,ina Szrenia.¡ya trnioskule o zlihyidoú'anie nieróv'n¿¡sci chocl¡tiko prz.t'skrz.vZov'anitt ul. \Turawiec'

obok ..Litlera". Tomtqdv chtttlzqtlzieci tlo szkoh'i zdarzaiqsiqv''-padki'

Raclna Janino Szreniatra tt, intieniu ntieszliaúct)tt' ul. Jasionka- prosi <t uzupelnienie v'lozótt' sluclzienek

.íciekov.vch.
Ratlna Jani¡ta Szreniai'o ,tvnioskuje o uzupelnienie oznaktntania ulic na Íerenie ¡¡¡i¿¡,rto.

Burmistrz Leszek Éapcia powiedzial, ze w dniu jutrzejszym poprosi komendanta

o zabezpieczenie tego, co zagraza bezpieczefrstwu.

Radno Janina Szreniatra tt,imieniu mieszkaúcót¡,ul. Jasionka- prosi o posatlzenie nlc¡dvch drzetr t mieisce

v.rc i ql.rch I opol i zgodnie z wcze in i ei sz.t'ttti ob i efn icami'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze wszgdz\e tam, gdzie jest potrzeba drzewa

bqd4 nasadzane.

Ratln.v Sfanislau, Baranski tt' itttieniu ntieszkañcótt' Sudolu, kttirz.t_od 1 lat siq o k,t ufu,,,,,nl1 
L:::.:.',

o ttregul<nraTtie rzeki Brzeinic.v ocl Klasztor.t, do szkc;lv w Przqslowitr. Dokumentacio z()stata zlecot|o, no cz-r'le'\

pttlecenie zostata za.¡rieszona i clo obecnei cltvili nie zrobit¡no nic. trtr¡ie! zrobila na otlcinku I kt¡t od II'ilattcnro

przez Strdtil, ale tant, gtlzie zostalo zas.vpalte iogroclzone nieszkancu-nie maicltrstQpu. Burt¡tistrz 'skierov'al nas

dtt treliorocji, ale tanr potiedziaru¡, ze v;nioskodawcq pott'inien b.vó urzcld.

Náczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, ze dokumentacja jest w opracowaniu

Takich informacji udri"lul"- zarówno Panu Baraúskiemu jak i sottysowi z Sudotu;

wyjasnialem dlaczego dokumentacja ta nie zostala opracowana w latach ubieglych. Byl brak

zrozumienia calej idei rorwiv,ania problemu melioracji tych terenów. _odbyly 
sig dwa

spotkania z mies;kaícami; podczas spotkaú nie uzgodniono zadnego wspólnego stanowiska,

diatego wykonawca zlecenia nie byl w stanie opracowaó wariantów rozw\qzania tego

problemu. po rozmowach z mieszkaúcami wsi Sudol na zebraniach wiejskich zlecilem

tp.u.o-unie pelnej dokumentacji. UzyskaLem zapewnienie, ze dokumentacja ta zostanie

dostarczona do Urzgdu Miejskiego * riy"rniu. Niézwlocznie po jej otrzymaniu zorganizujp

zebranie wiejskie gdzie wspolnie z fzeczoznawcQ przedstawimy mozliwe warianty

r ozwi4zania calego Problemu.

Racln.v, Stanislatr Baraúski zap.vtal -skoro koalicja lak tlobrze rzqtlzi na iakie.i potlslavie dopttszczono do 90(t

00A nietloboru ¡t' ZB,\1. \,a <tstatnie¡ Kttmisji Rewizujnej bt'kt powietlzione: ..Zbierzettt.v- .riQ v' l czv 5 os(th

i poclejniemv decvz¡q". ('zv otl odejnrotania decvzli v' sprau'ie 906 000 zliest -i cz.v 6 radn.r-ch?

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze na komisjach wyjaSnial te sprawQ.

Oczekujemy okreilenie biezqcych poirzeb, aby wspomóc ten zaklad i na kolejnej sesji bpdzie

propozycja przeniesienia czgáci érodków -jezeli siQ takie znajd4'

Kierownik ZBM Stanislaw Jach powiedzial, 2e na dziei dzisiejszy foczy sig kontrola

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej; udzielil wszystkich wyjaSnien, iezeli bqdzie taka

potrzeúa udzieli daiszych wyjainieñ. Dtug zakladu zaczS. sip od jego powstania i od roku
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1999 narastal. lJwa2am, 2e w biez4cym roku jest najwy2szy czas aby przeci4ó przyrost

zobowiqzah (okolo 200 000 rocznie).

Racl¡t.t Baraúski nrrócil siq do Pa¡ti Przetroclniczqcej: .,B.vla Pani przeu'<tdniczqcq Konrisii Retriz-u¡ne¡

w poprzedniej kattencji. JuZ i,tetí, powstal tllttg u' ZBll. Nic Pani nie zrobila. Dopnmradzila Pani na pltnralni

i ,) ciszcza¡i¡ s"¡nkr;r,, ze spratr:v znataztl; siq tt' sqclzie; jako przev'otlniczqca Konrisii ¡1'u'¡7.¡:lnei ttic Patti nie

zrobila. Obecnie równiez v,ítlzi Pani co siq clzie.le i nic Pani nie robi. Osobiicie zglaszam' ze jest nadttivcie' ¡est

przekroczon.v bu¿lzet. Pani zglosi to rlo prokuriturv. Jeili Pani nie zglosi, to ia ttsobiicie zgloszq w ciqgu ao'-óch

tlni na Paniq, ze v'iedzr¡c o tr'ttt nie zglosilo Pani'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial: -Nie wiem co Pan Baranski mial na my3li

mówi4c ,,dlug do prokuratury", poniewaz jest to zgloszone i biegly sQdowy bada wszystkie

sprawy zwiqzane z oczyszczalni4 na zlecenie prokuratora'

Rodn.v ,\tanislatr Bara¡iski uva2a, ie Pani Przewodniczqca schou'alo siq za parovanen koalicii' a calo'íciq

sn+,o)z.r-la paray)an tlla Burntistrzo. ..hte rzqtlzicie, jest ogóln.v- balagan w LirzQdzie, którv nie stara siq zeb.v

t;prav'Q zalaht'ió, ale odv'lec naiakii czas nieskotic:onq'

Burmistrz Leszek fapcia powiedzial, ze jest mu przykro , i2 radny Baranski tak ocenia

pracQ kilkudziesipciu urzpdników. Jezeli ma Pan uwagi, zostal Pan ura2ony. niewlaéciwie

)ulut*iony czy obsluzony -proszp przyjéó i powiedzieó. Na dzieh dzisiejszy ani raz Pan do

mnie takith spraw nie zglaszal, dlatego dziwig sig, ze na forum Rady mówi Pan, 2e mam

balagan w IJr)1dzie. ObráZaPan calq fzeszQ ludzi, którzy cigzko pracujQ i dbajq o terminowe

zalatwianie spraw.

Ratht.t,,lóze.f Kqdra tt, intieniu strazakótr O.SP n' .Iqdrzeiotrie- prosi o pl)'tki chodnikol¡e.ztlettttltttovane z ul' I I

Listopada, z któr.vch strazacr) mog,libv sami ulozvó chotlnik obok buclvnku strazv przv ul' Strazackiel'

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial.2e jeleli jest taka wola - kilkanaScie. czy

kilkadziesi4t plytek na pewno sig znajdzie. Jutro jestem umówiony z komendantem'

omówimy tQ sprawg i zostanie to zalatwione.

Iladn.v.Jt)zeJ Kqdra w imieniu ntieszkaúcóv' hloku, tt, którwt nüeszko- prosi tt uporztltlknr.'onie parkingtt przed

blokient. Kiero,¡t,c.v stawioJq samochoelv poprzecznie lub ukoinie, zasta't'iaiqv'eiscie do bk¡ku i b.wrajcl zloilitt'i'

Burmistrz Leszek Kapcia obiecal, 2e poprosi Pana Komendanta o zainteresowanie si9

sprawe parkowania. JesteSmy w stanie to uporzqdkowaó, np' drogq finansow4'

Radny Stanislaw Baranski powiedzial" ze mówi4c o ZBM dal przyklad, ze pewne

sprawy po*inny byó przeciQte w poprzedniej kadencji, nie czekajqc 2eby urosly do tej

*yro[os.i. po¿ateÁ jako prryktad, zé Pani Przewodnicz4ca byla przewodniczqc4 Komisji

Réwizyjnej i nie zali\a sié sprawA mimo, 2e szly sprawozdania o przekroczeniu budzetu'

trtam pieténsje z teÁá tvtuL do Pani Przewodniczqcei Odnoénie pracy Urzqdu - niech Pan

Burmütrz zaJrzy Ao..t si¿ti zgloszen -jezeli sprawa batdzo prosta, k1ór4 moznazalatwiów 1

dzieh - wlecze siq 2 - : lata, to jak mozna nazwaó? Rozmawiaj4c z Panem u Pana

w gabinecie powiedzial Pan ,,co wy myélicie, ze ja bqdp zalatwial wszystko za poprzednich

jak"narobili balaganu" Nie tgdy dróga. Powiedzial Pan,2e puéci drogp w dzier2awS. W takim

ukladzie cóz mam wipcej dó powiéd zen\a? S4 pewne sprawy nieprzemySlane. Je2eli Pan

zechce, to porozmawiamy sobiL w cúery oczy. Bylem w jednej sprawie z Pani4 Baraúsk4'

Czy zostal,azalatwiona? Ci4gnie sig od 4 lat. Jest to nie w porzQdku

Przewodni czqca naay Uie.¡stiei przypomniala, 2e interpelacje kierowane sQ do

burmistrza -Jezeli raány garáúski ma do mnie jakieÉ pytania, to porozmawiamy, bo Pan tez

byl czlonkiem Komisji Rewizyjnej, tak ze wymienimy doSwiadczenia.

Burmistrz Leszek Kapcla powiedzial, ze w sprawie sporów s4siedzkich w Mnichowie

zareagowal prawidlowo. bo jeszcze w tym samym dniu pracownik Urzpdu Miejskiego

pojecial i spiawdzil jak to *ygtaau na gruncie. Odpowiednie kroki zostaly poczynione.
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Naczelnik Wojciech Abramowicz poinformowal, 2e odpowiedzi na interpelacjq

radnego udzielil nu pió-i.. Na polecenie Burmistrza Kapci wyslal pracowników w celu

spra*ázenia stanu faktycznego. Nie stwierdzono naruszenia pasa drogowego przez

ktgokolwiek. Zostaly odnalezione graniczniki, które s4 nienaruszone. W zwi4zku z tym nie

ma- porvodu podejmowania jakichkolwiek kroków, tym bardziej oddawania drogi

w dzierZawp. OdnoSnie dzier2awy mialem interwencjp z Mnichowa, zanim pracownicy

pojechali spiawdzió. Osoba nakazalami (nazwiska nie bqdg wymienial) powstrzymanie sig od
ju[i.ntot*iek kroków w celu zawarcia umów dzier2awy z osobami, które zajQiy pas

drogowy.

Ratlna Jalina Szrenioy.a p!:ta, cz.v tt'dniu tlzisie.jszvm b.vlo spolkonie Euntubtlni i kttt uczestnict'l tr l.ttn

spotkaniu.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e pelnomocnictwo do udzialu w spotkaniu dal
panu Waldemarowi Woániakowi i poprosil naczelnika Abramowicza o wyjaSnienie sprawy.

Naczelnik Wojciech Abramowicz powiedzial, 2e zgromadzenie udzialowców

dotyczylo zmiany skladu rady nadzorczej - chodziio o wymianq jednego z czlonków oraz

poi3gtiu uchwaly w sprawié powstrzymania sig od wyplat dywidendy Jest to uchwaia

ni"rbpdnu do zawarcia umów kredytowych na ftnansowanie dokoúczenia tej inwestycji.

Ad. 14.
Radna Janina Szreniawa w imieniu mieszkañców podzigkowala za naprawienie

zniszczonego chodnika na targowicy. Radna poprosila Burmistrza, aby radni nie dostawali

wigcej tatñn zaproszeijak na Swigto Niepodlegtoóci. Przedtem w kulturze pracowal jeden

czlowiek i zawsze nu .ru, byty przygotowane ladne zaproszenia. Terazjest podpisana kartka

papieru; jest to nieladne.
nuany Alfred Bialy -w zwiqzku z planowanym na I kwartal przysztego roku

oddaniem dó uzytku Euroubojni - pyta, czy oczyszczalnia scieków, która limituje oddanie

zakladu do uz¡ku, jest na to przygotowana?
Radny pawb Smor4g w zwi4zku z prowadzonymi na terenie Euroubojni pracami

ziemnymi i samochodami, któr" wyjeadzajqc z tego terenu wywozQ bloto na ulicq prosi

o spowodowanie usunigcia tego blota, poniewaz stwarza ono zagrolenie bezpieczenstwa

ruchu.
Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze na odcinku drogi migdzy Jqdrzejowem

a Kazimierra Wi.tiq w okolicy Ogbian, ktoé powycinal drzewa, zabral grube konary' a cala

reszta zostala na zasiewach.
Radna Ewa Ptasznik w imieniu Pana Marka Perzyírskiego zapyiala" czy Jqdrzejów

przyst4pil do akcji ,,Przymierze dla Polski"
Kierownik ZWiKPan Lato przypomni atr.2e natemat oczyszczalni powiedziano wiele.

Radni brali udzial w spotkaniach; byly dyskusje, byly prezentowane materialy na temat co

trzeba zrobió aby oczyszczalnia écieków przejgla Écieki z Euroubojni. Na dzieú dzisiejszy

mamy pozwolenie na przebudowg i rozbudowg oczyszczalni. Sprawa sprowadza siQ do

*p.o*ádr.nia pozwolenia w Lycie. Nie udalo sig to w ZPORR. PrzepustowoiÓ na dzieú

diisie¡sry wynosi 4 550 -t na dobg, bo nie ma deszczów i ztemtajest sucha do glgbokoSci 2

metrów. 
- 
Wlasnym sposobem uszczelniamy kolektor na wysokoéci zlewni w Skroniowie.

W przysz\y* roku ruizy Euroubojnia i w éciekach zna$qsip wigksze iloéci azotu i to, co do

tej pory w naszych sciókach sig nie znajdowalo. Na dzieú dzisiejszy aczyszczalnia nie jest

* rtuni. wytr4ció tych zaniec zyszczei z przyczyn które firma KURBIEL prezentowala na tej

sali. W Gazecie Samorz4dy i Administracji nr 22 jest artykul ,,Zadwa lata Unia zbadajakoSó

Scieków'. S4tam odpowiedzi. Jeéli chodzi o przepustowoió to te 1100 m sig zmieSci, chyba

ze bpd4 opady spowodujq obci4zenie. Jak icieki poplyna nie oczyszczone - zaplacimy karq.
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Przewodniczqca Rady Miejskiej zapytalajakie s4 wysokoSci tych kar.

Kierownik Lato odpowiedzial, ze wysokoéó kar okresli inspekcja ochrony srodowiska

z \J r zqdu Woj ewódzki ego.
Radny Alfred Biuly zapyraL, czy jego obawy o to, 2e w przyszlym roku z chwilq gdyby

Euroubojni a ruszyla- * to nió wierzy, bo nie ma mozliwoéci zeby ktokolwiek odwazyl siq

uruchomió zakLadbez zaplecza w postaci oczyszczalni Scieków, ale zalozmy,2etak by sig

stalo - czy obawy o to, 2e oczyszczalnia nie wydoli s4 sluszne, czy nie.

Kierownik Lato powiedzial, 2e racje radnego Bialego sq sluszne. JeSli Euroubojnia

ruszy - Scieki odprowadzi. DaliSmy warunki i Euroubojnia te warunki spelni, bo buduje

podócrysrczalnig. My mamy oczyéció to, co oni wprowadzqzgodnie z warunkami. Wnioski

w sprawie o"tyrt".ulni sqzlo2one do funduszu SpójnoSci. Co ztego wyjdzie -czas pokaze'

To co bylo po naszej stronie zrobiliémy. WzigliSmy na siebie odpowiedzialnoéó.

wykonali3my projekt teóhnicrny i wykonawczy, uzyskaliémy pozwolenie na budowg. Teraz

Irzebato zreal\zowaÓ.
Kierownik Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej Marek Boguslawski poprosil'

aby kierownik Lato wyjaÉnil, gdzie podziej4 sig te azotany i fosforany.

Kierownik Lato odpowiedzial, 2e splynq w Sciekach doBrzeinicy.
przewodniczEca Rady Miejskiej Poprosila Burmistrza o przedstawieniekoncepcji

r ozwtqzanta tego prob lemu.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze koncepcja jest tylko jedna: modernizacja

oczyszczalni. Poniewaz nie mamy wlasnych Srodków staramy sig je zdobyó. W tej chwili

robimy wszystko, aby iloió Scieków nie przekraczala dobowych norm. Warunki wydane

Euroutojni w niczym nie odbiegajq od warunków dawanych innym zakladom. Zdajemy sobie

sprawQ, 
'ze 

bpdziemy musieli fonosió dodatkowe kosáy. To co jest mozliwe do zrobienia

w tej 
'chwili 

jest robione: uszczelnianie itp IloSó Scieków w tej chwili pozwala

na blzproblemówe funkcjonowanie oczysz czalni. Dodatkowe 1000 m z Euroubojni mieéci sip

w granicach zdolnoÉci oczyszczalni. Jezeli przez pól roku bpd4 ulewy - nie wiem co siq moze

dzlaó. po to s4 podejmowane dzialania i skladane wnioski, aby mozna bylo to zrealizowaÓ

i zlagodzió cigiar pizyjpcia Scieków z Euroubojni. Zdaiemy sobie sprawQ, 2e bpdzie

tokosztowalo. Trzóba bgdzie sig gtgboko zastanawiaó na przyszly rok nad zmianq formy

organizacyj nej Zakladu - zgodnie z informacjq jak4 otrzymalem od kontroluj4cych z RlO.

fJbgdzie miálo wplyw na laryfy przy przylmowaniu écieków. Nie staó nas na to abySmy

dotowali ZWiK w jego podstawowej dzialalnoéci.
Kierownik La:to powie dzial, 2e nale|y sklaniaó sig do przeksztalcenia zakladu, o co od

dwóch lat kierownik siq dopo mtna. Zgodnie z interpretacj4 RIO za zaklad odpowiedzialna jest

gmina. Zarzuclli nam formg organizacyjnq - gospodarstwo pomocnicze.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaÉnil radnej Janinie Szreniawa, 2e zgodnie

z uzgodnieniami Swipto 3Maja przygotowuj e lJrz1d Miejski a 11 Listopada - Starostwo
powiatowe. Zostala przez nas wyslana informacja przypominajqca o éwigcie- To' ze forma

powiadomienia na éwistku - byó moze niezrgczna forma; zaproszenia powinien kierowaÓ

organizator.
Radna Janina Szreniawa uwa2a, Ze chodzi o to, aby dograó sprawy' Zwiqzkr

zawodowe zaprosily do siebie Pana Burmistrza, Zaprosily Pana Starostg, byli nauczyciele.

Starosta *yr"ódt z Lwiatami i zlo2y\ Zyczenia, nasz Burmistrz wyszedl z pustQ rqczkq Jak to

wygl4da?
Burmistrz Kapcia wyja3nil, 2e Pani Szreniawa byla na spotkaniu, którego

organizatorem bylo Siarostwo Powiatowe; takq formg sobie wymyÉlito. My w innej formie

rólniez podzigkbwaliSmy w Klubie Nauczyciela - mySlp, 2e te2 z wlaSciw4 oprawA. Starosta

dzipkowal swoim nauczycielom, my swoim. W sprawie wywo2onego blota - zwrócimy
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uwage poprzez komendanta Strazy Miejskiej kierownikowi budowy' W sprawie drogi do

Kazimierzy - wystqpimy do zarzqdcy drogi o zwrócenie uwagi wykonawcy, aby usun4l

wszystkie porostalo3ti. Átc¡a ,,Przymierze dla Polski" jest bardzo szczyt'nq akcjq Breiqcq

dzialalnoéci4 mozemy przyst4piÓ do tego, co jest ide4 tej akcji'

Radna Janina Szreniawa poprosila, aby Pani Przewodnicz4ca zabrala glos w sprawie

pisma Pani Równickiej zlozonego na rpce Przewodnicz4cej'
przewodnicr4.u Rudy tr4i.lrti"3 poinformowala, 2e pismo skierowala do radnych

celem zaopiniowania na komisjach.
Burmistrz Janusz WoZniak przypomni al, ze radni podjpli uchwalg o sprzeda2y tej

dziatki Do sprawy mo2na powróció, jezeli dzialkaw przetargu nie zostanie sprzedana. Jezeli

dzialka zostanie sprredana w calóSci tak jak radni uchwalili, sprawa stanie sip

bezprzedmiotowa.
Radny Adam Wójcik zwrócil sig z proéb4 do burmistrza -pontewaz na ostatnte] sesJr

nie wszyscy uslyszeli o iupror."niu na 2 XI do Domu Kultury na konsultacje w sprawie PRL-

aby w przyszloéci zapr oszenia itp. oglasza ó na poczqtku sesji'

Ad. 15.
przewodniczqca Rady Miejskiej o godzinie 1720 zamkngla obrady XXVII sesji Rady

Miej skiej w J qdrzejowie.

Protokolowala
) 1
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Teresa Borowska Przewodnicz4ca RadY Miej skiej

w Jgdrzejowie

mer El2bieta Wiéniewska


